

SADRŽAJ

UVODNIK:

Mons. **Marin Srakić** novi đakovačko-srijemski biskup

Mons. **Ante Ivas** novi šibenski biskup 1

ČLANCI:

Mirta Škopljanac-Mačina: Uloga orgulja i orguljaša u liturgijskim slavljinama 2

Lovro Županović: Oris glazbenoga života Križevaca s posebnim osvrtom na 19. i 20. stoljeće 11

ORGANOLOGIJA:

Franjo Jesenović: Zagrebački kantual (Zbornik, 1732.) 16

U SPOMEN:

Ljerka Jovanov: Matiša Rajčić 18

IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF 19

VIJESTI IZ BISKUPIJA 23

GLAZBENI DOGAĐAJI 28

VIJESTI IZ INOZEMSTVA 29

PRIKAZI 30

GLAZBENI PRILOG:

Miroslav Martinjak: Hrvatska misa za troglasni mješoviti zbor i orgulje

INHALT

LEITARTIKEL: Msgr. Marin Srakić, neuer Bischof von Đakovo und Srijem (1) Msgr. Ante Ivas, neuer Bischof von Šibenik (1) – ARTIKEL: **Mirta Škopljanac-Mačina**: Die Rolle der Orgel und des Organisten in liturgischen Feiern (2) – **Lovro Županović**: Die Bezeichnung des musikalischen Leben von Križevci mit besonderer Rücksicht auf das 19. und 20. Jahrhundert (11) – ORGANOLOGIE: **Franjo Jesenović**: Liber cantualis von Zagreb (Festschrift, 1732) (16) – IN MEMORIAM: **Ljerka Jovanov**: Matiša Rajčić (18) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDAKOVIĆ" der KThF (19) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (23) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (28) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (29) – REZENSIONEN (30) – MUSIKALISCHE BEILAGE: **Miroslav Martinjak**: Kroatische Messe für 3-stimmigen gemischten Chor und Orgel.

CONTENTS

EDITORIAL: Msgr. Marin Srakić, new bishop of Đakovo and Srijem (1) – Msgr. Ante Ivas, new bishop of Šibenik (1) – ARTICLES: **Mirta Škopljanac-Mačina**: Function of the organ and the organist in liturgical celebrations (2) – **Lovro Županović**: Description of the musical life in Križevci, with special retrospection on the 19th and 20th century (11) – ORGANOLOGY: **Franjo Jesenović**: Liber cantualis of Zagreb (Miscellany, 1732) (16) – IN MEMORY: **Ljerka Jovanov**: Matiša Rajčić (18) – INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC "ALBE VIDAKOVIĆ" OF CThF (19) – NEWS FROM DIOCESES (23) – MUSICAL EVENTS (28) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (29) – REVIEWS (30) – MUSICAL SUPPLEMENT: **Miroslav Martinjak**: Croatian Holly Mass for three voices, mixt choir and organ.



P-101.065
490

06 Periodika



060120694